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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csökkentették a biztonsági földgázkészletet 
közel 600 millió m3-rel? Miért nincs még visszapótolva?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tavaly az év utolsó negyedévében a kormány hozzányúlt a biztonsági földgázkészlethez, és közel
600  millió  m3-rel  csökkentette  azt.  Ez  a  mennyiség  a  mai  napig  sincs  teljes  egészében
visszapótolva,  az MSZKSZ honlapján elérhető adatok szerint  időn június 30-ig mindössze 55,8
millió m3-t sikerült visszapótolni.

Eközben a hazai kereskedelmi földgáztárolók töltöttsége sem alakul kedvezően, hiszen a mai 40%-
os töltöttségi szint (1,9 Mrd m3) egy évvel ezelőtt 61%-on állt (3,1 Mrd m3).

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat:

1. Miért csökkentették a biztonsági földgázkészletet közel 600 millió m3-rel? Miért nincs még
visszapótolva? 

2. Miért szórakoznak a magyar háztartások biztonságával, fűtési körülményeivel?
3. Milyen tárolói töltöttségi szinttel fogjuk kezdeni a következő gázévet?

 

Tisztelettel várom válaszát.


